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Mötet öppnas 17:05

Vad har hänt sedan förra mötet?
● PL-möte
● Motionskrivarworkshop
● Asplunch

Den kommande veckan:
● Ordförandemöte
● Workshop
● Lunchmöte med EDIT-I forum
● SEF
● Sektionmöte
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Diskussioner:
● Workshop inför LP2 aspning

- Bakgrund:

- Detta är en intensiv period för ovvkit, det har tidigare varit en

workshop/möte inför LP2 aspningen då det är mycket folk och
kan bli dålig stämning.

- Diskussion:
- Känns rimligt att genomföra detta.

- Beslut: Vi håller en workshop inför LP2 aspningen.

● Sektionsmöte
- Bakgrund:

- Generell diskussion inför sektionsmötet
- Diskussion:

- Motioner
- Kom några sena motioner, vad gör vi?

- Tar inte medmotionen omWatt jr.
- Den om att bära mössor och frITids invals flytt tar vi

med.
- Klädkod för styrIT?

- Kigurumi
- Beslut: En motion kommer inte att vara med.

● Rummet utanför E-Studion
- Bakgrund:

- Vi har som alltid det trångt. Det är bra att diskutera hur vi ska

arbeta vidare med det. Exempelvis förrådet utanför E-studio osv.

- Diskussion:
- Rummet har redan tidigare styrelsen dragit lite i, så vi borde bara

kunna fortsätta på det.
- PL är villiga att betala det, men då måste vi ha siffror.

- Behöver mejla ansvariga.
- Kan vara värt att prata med P.R.I.T. om hur alla utrymmen ska

skötas om vi får rummet.
- Beslut: Vi mejlar så att vi kan ta reda på vad det kostar.
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● P.R.I.T. högtalare till köket.
- Bakgrund:

- P.R.I.T. har skrivit till oss om att rusta om Hubben med ett nytt
högtalarsystem.

- Diskussion:
- Det kanske är overkill?

- Kanske räcker med något mindre?
- Verkar dock som att allt vi kan hitta ligger i samma

prisklass.
- Det verkar vara bra grejer för priset. Kör på.

- Beslut: Godkänner att P.R.I.T. lägger 4 798kr på högtalare för köket.

● Access till kalendrar
- Bakgrund:

- För tillfället är det väldigt många icke-sittande som har tillgång
till våra kalendrar. Är detta något vi vill göra något åt?

- Diskussion:
- Det är inte rimligt att folk som inte sitter har tillgång till

kalendrarna. Även om vi inte tror att någon skulle uttnyttja den.
- Det finns folk som inte ens pluggar längre som har tillgång.

- Beslut: Vi rensar de som inte sitter längre.

● ArmIT reklam om heltidsjobb
- Bakgrund:

- ArmIT frågade: “Tänkte bara kolla vad som gäller för PR till

heltidsjobb? Hört att förra året nämnde att vi vill uppmuntra
elever att fortsätta sina studier. Hur tänker ni kring detta?”

- Diskussion:
- Det är skönt för masterstudenter att få veta att det finns

heltidsjobb.
- Det är dessutom riktat till masterstudenter så det känns fine.
- Känns inte som att vi egentligen ska begränsa marknadsföring

bara för att det handlar om heltidsjobb, det är upp till varje
individ ifall de vill fortsätta studierna eller inte.

- Det kan också vara så att man jobbar under ett
studieuppehåll, vilket även detta skulle vara bra för.

- Kan dock vara bra att vi ger specialtillstånd ifall detta kommer,
bara så att vi kan ta det fall till fall.

- Beslut:
- Godkänner att de lägger ut PR:en.
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- Framtida marknadsföring om heltidsjobb skall godkännas av
oss.

● ArmIT Ericsson monter
- Bakgrund:

- ArmIT har fått en förfrågan från Ericsson att få “boka” Hubben

för att de ska ha en monter under lunch där dem pratar om
företaget samt dela ut spons-grejer den 31e oktober.

- Diskussion:
- Det är pengar till sektionen, och det är en bra chans för Ericsson

att visa att de bättrat sig.
- Beslut: Vi godkänner att de bokar Hubben för Ericsson monter.

Mötet avslutas 21:27

_______________________
Förste justerare
Erik Persson

_______________________
Andre justerare
Samael Pooyan
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